
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

12.6.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Matyska, Přibyla, Plesník, Janovič, Kubík, 

Pernica, Krejčí 

Omluveni: Dostál 

 

1. Zprávy od ředitele a divizních  

• Ředitel oznámil výsledky hlasování vedoucím na ÚVT ohledně možnosti stěhování 
Ústavu do Šumavská Tower: 59 % hlasů proti stěhování, 41 % pro stěhování. 
Vzhledem k tomu, že nebylo dosaženo 70 % hlasů pro ani jednu variantu, rozhodl 
ředitel, že se stěhování uskuteční, pokud nenastanou nečekané okolnosti. Ředitel dále 
požádal divizní vedoucí o rozmyšlení a následné zaslání požadavků 
rozmístění jednotlivých týmů s ohledem na jejich potřeby do konce června. 

• Ředitel informuje o řešení poptávky ze strany RECETOX na výpočetní zdroje, na niž 
byla sestavena nabídka od ÚVT. Po schválení nabídky ze strany RECETOXu budou 
dále řešeny další detaily. 

• V řešení jsou podmínky umístění GPU Fakulty informatiky v Metacentru pod správou 
ÚVT v návaznosti na žádost FI.  

• Dne 9.6. proběhla schůzka ředitele s kvestorkou a prorektorem Polčákem: mezi tématy 
byla příprava projektu za MU do výzvy OP JAK PhD infra (nutnost konzultace 
požadavků na IT vybavení s ÚVT), dále možnost uspořádání workshopu na téma AI 
(více oblastí - zapojení ÚVT, koordinace ředitel).  
  

• CERIT-SC:  
o V minulém týdnu účast na ELIXIR All Hands v Dublinu.  
o Dnes proběhne schůzka prof. Matysky s MŠMT ohledně přípravy výzvy OP 

JAK Open Science II.  
  

• DKSD a DITI:  
o V přípravě odměny a nastavení úvazků od 1.7.  
o V červenci jsou v plánu nákupy investic (NPO) a kontrola realizace investičních 

požadavků z CP. 
o Bylo podepsáno Memorandum o spolupráci s Nemocnicí Třebíč, dále v 

přípravě Memorandum o spolupráci s VUT.  
o Tým DTS absolvoval prvotní výměnu zkušeností v oblasti datových a 

optických sítí s CVIS VUT v rámci nově podepisovaného Memoranda o 
spolupráci s VUT  

o Datawarehouse (DWH) - schůzka s DIS k problematice řízení přístupů a 
oprávnění, včetně nakládání s daty v rámci DWH, dle požadavků ZoKB.  

o Dne 13.6. se bude konat schůzka s R. Čermákem ohledně udržitelnosti 
projektu C4e budoucnosti pracoviště C4e.  



  

o Projekt podaný do výzvy FR CESNET ("Nástroj pro podporu řízení 
kybernetické a informační bezpečnosti v organizaci") byl přijat k financování 
(rozpočet cca 4 mil. Kč).  

o Kolegium ředitele vyslovuje poděkování k úspěšné účasti členů CSIRT-MU 
na mezinárodním cvičení kybernetické bezpečnosti Locked Shields 2023, kde 
se tým České republiky umístil na 8. místě. Tým za CSIRT-MU měl následující 
složení: Ivan Kotora, Matěj Smyčka (UNIX), Andrej Tomči a 
Lukáš Daubner (Services).  

  

• PED:  
o Bude domluven termín schůzky ke správě investic se zástupci RMU.  
o V minulém týdnu proběhlo výjezdní zasedání tajemníků fakult MU: mezi tématy 

byly podmínky home office na MU, plán investic MU na další roky. 
o Příprava návrhů odměn za 1. pololetí za divize. 

 
 

2. Příprava na nadcházející schůzky  
• Ve středu 14.6. se bude konat Open Science workshop MU.  
• V příštím týdnu se uskuteční výjezdní zasedání s rektorem a děkany fakult MU (účast 

ředitel).  
• Dne 22.6. se bude konat jednání Rady pro IT MU a prvotní jednání s Nemocnicí Třebíč 

o vzájemné spolupráci.  
• Dne 23.6. zasedání Rady pro strategické výzkumné projekty MU (účast ředitel).  
• Dne 29.6. se ředitel jakožto zástupce MU zúčastní jednání Valné hromady CESNETu.  

 
 
 

Zapsala: Iva Krejčí 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   


